
Opening nieuwbouw Lieteberg en 
bijkomende fi nanciële steun
Op 5 juni werd de nieuwe centrale werkplaats van Bezoekerscentrum Lieteberg inge-
huldigd. Daarmee wordt de eerste fase van een investeringsprogramma van in totaal 
6 miljoen euro in Lieteberg afgerond. De nieuwbouw bevat technische werkruimten, 
verwerkingslokalen voor de imkerij en personeelsruimten. Bovenop het gebouw is 
een nieuwe bijenhal in hout opgetrokken. Het geheel werd in het landschap verwerkt 
dankzij slimme bouwtechnieken en materialenkeuzes.

Vlaams minister van Omgeving en 
Toerisme Zuhal Demir en gouver-
neur Jos Lantmeeters woonden de 
feestelijke opening bij. Minister 
Demir sprak lof uit voor de inzet 
van het bestuur van Lieteberg 
alsook het gemeentebestuur in de 
uitbouw van Lieteberg tot biodi-
versiteitspoort van het Nationaal 
Park Hoge Kempen. Ze maakte 
eerder via Toerisme Vlaanderen 
dan ook 2 miljoen euro vrij voor 
de volgende fase van de uitbouw 
van Lieteberg. “Het bezoekerscen-
trum levert een waardevolle bijdra-
ge aan het natuurtoerisme dat in 
Vlaanderen duidelijk in de lift zit. 
Dat Lieteberg en Zutendaal nog 
meer de kaart van de natuur willen 
trekken door een totaalbeleving 
voor de toerist te ontwikkelen, is 
voor de regio een grote plus. Het 
strategisch plan van Lieteberg geeft 
blijk van een duurzame visie op de 
relatie tussen natuur en economie” 
stelt Zuhal Demir.

Nieuw museum
Provinciegouverneur Jos Lantmeeters kwam met een primeur naar Lieteberg. Hij kon-
digde aan dat het investeringsfonds Limburg Sterk Merk (LSM) recentelijk 1 miljoen 
euro reserveerde voor de uitbouw van Lieteberg. “LSM gelooft sterk in de toekomst-
plannen van Lieteberg. De plannen voor een nieuw interactief museum over biodiver-
siteit dat de bezoeker zal uitnodigen om op ontdekking te gaan in de natuur creëert 
een nieuwe aantrekkingspool in Limburg. Ik geloof dat Lieteberg in de Euregio een 
leidende rol kan spelen op vlak van kennisopbouw en -verspreiding rond biodiversiteit” 
laat de gouverneur optekenen. 

Van links naar rechts: 
Tom Wolfs, Heidi Thijs, 

Zuhal Demir en Dirk Smits.

Beste Zutendalenaar,

De infl atie fl irt met de 9%. Het 
leven wordt duurder en dat voelen 
we allemaal. Grote boosdoeners zijn 
de elektriciteits- en brandstofprijzen. 
Binnen het kader van de Vlaamse 
energiebevoegdheden neemt minister 
Zuhal Demir structurele maatregelen om 
de energiefactuur te verlagen. Uit een 
rapport van de energieregulatoren blijkt 
dat de Vlaamse heffi ngen in de factuur 
al met 23 procent gedaald zijn.

Toch wordt het leven duurder en moeten 
we ons daaraan aanpassen. Terzelfder 
tijd moet ons sociaal beleid een maat-
schappelijk vangnet blijven bieden aan 
medeburgers met een steunbehoefte. 
Een pluim aan onze gemeentelijke so-
ciale dienst, die na COVID en Oekraïne 
ook deze economische crisis beheert. 

De infl atie heeft ook een impact op onze 
gemeente. Ons lokaal bestuur tekende 
in 2019 een investeringsplan uit voor de 
periode 2020-2025. Met de explo-
sief stijgende bouwprijzen is duidelijk 
geworden dat dat plan achterhaald is en 
dat er nieuwe keuzes gemaakt moeten 
worden. Ter uitbreiding van het eigen 
gemeentelijke budget proberen we 
daarnaast maximaal bovenlokale mid-
delen binnen te halen voor Zutendaal. 
En dat met succes. 

Ik wens u een stralende zomer. Geniet 
ervan.

Tom Wolfs
Voorzitter N-VA 
Zutendaal, 
voorzitter 
gemeenteraad
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Herkenrode abdij
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HARTVEILIGE gemeente
Dagelijks krijgen ongeveer 30 mensen in België een hartstilstand 
buiten het ziekenhuis. Slechts 5 à 10% overlee�  dit. Door binnen 3 
tot 5 minuten te starten met reanimatie en door een automatische 
externe de� brilator (AED) te gebruiken, verhoog je de overlevings-
kans van het slachto� er tot 70%.

“In Zutendaal zijn er verschillende AED-toestellen. Dit jaar werd er 
bijkomend een mobiel toestel gekocht. Via de gemeentelijke uitleen-
dienst kan dit toestel door verenigingen geleend worden voor activi-
teiten en uitstappen. Ook aan de lokalen van voetbalclub De Zwaluw 
komt er een toestel. Positief is dat ook verschillende bedrijven een 
AED-toestel voorzien,” zegt gemeenteraadslid Heidi Thijs.

Waar vind je de AED-toestellen?
Sporthal De Blookberg, bibliotheek, de Wevel, de Lieteberg, Bruno 
Service Station, de vakantieparken Landal Mooi Zutendaal en Euro-
parcs Hoge Kempen.

 Gemeenteraadslid Heidi Thijs

Interesse in politiek?
Spreekt N-VA Zutendaal jou aan? 
Word lid! 

Contacteer tom.wolfs@n-va.be

Zutendaal #FIETSGEMEENTE
Op het � etscongres van de Vlaamse Stichting Verkeerskunde 
op 31 mei in Deinze werden de � etsgemeenten 2022 bekend-
gemaakt. In de categorie kleine gemeenten (minder dan 
20.000 inwoners) waren Lendelede, Peer en Zutendaal de 
genomineerden. De nominaties kwamen naar voren uit een 
online publieksbevraging. In de aanloop van het � etscongres 
lichtte een studiebureau de genomineerden door. De titel ging 
naar Peer, Zutendaal miste op een haar na de eerste plaats.

“Een doorgedreven fietsbeleid wordt meer en meer zichtbaar in ons 
straatbeeld. Onze goede fietsinfrastructuur heeft ervoor gezorgd 
dat er steeds meer gefietst wordt in onze gemeente, zeker door de 
recreatieve fietsers. Nu moeten we onze eigen inwoners nog meer 
op de fiets krijgen voor hun functionele verplaatsingen. Daar ligt 
nog veel potentieel. De erkenning die we krijgen in de verkiezing 
van fietsgemeente geeft aan dat we op de ingeslagen weg verder 
moeten,” zegt een enthousiaste Dirk Smits, schepen van mobiliteit.

Verder gaan 
op de inge-
slagen weg. 
Schepen van 
Mobiliteit 
Dirk Smits

zutendaal@n-va.be
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Zutendaal en Vlaanderen sluiten overeenkomst over SOCIALE WONINGEN
Om het tekort aan sociale woningen verder aan te pakken, sloten de gemeenteraad en Vlaams minister van financiën en wonen 
Matthias Diependaele een overeenkomst af; een zogenaamd sociaal woonbeleidsconvenant. Dankzij dat convenant worden er in 
Zutendaal – bovenop de reeds voorziene sociale woningen – nog eens 31 extra sociale woningen gerealiseerd. Via het convenant 
verbindt de Vlaamse overheid er zich toe om ook die woningbouw bijkomend te subsidiëren.

“In Zutendaal wordt al meerdere jaren ingezet op kleinschalige sociale woningbouwprojecten. Hierbij wordt een mix van 
verschillende woonvormen nagestreefd waarin zowel alleenstaanden, ouderen als jonge gezinnen wonen. Projecten op de 
Daalstraat en Noordlaan/Winkesstraat zijn het meest concreet en zullen binnenkort in de steigers staan” 
zegt gemeenteraadsvoorzitter Tom Wolfs. 

Naast een hoger aanbod van woningen wil minister Diependaele ook inzetten op een betere beheersstruc-
tuur van woningmaatschappijen. “In Zutendaal zal er vanaf 1 januari 2023 1 sociale woonactor actief zijn, 
in tegenstelling tot de 3 actoren die vandaag actief zijn. Zo pakken we het kluwen van bestuursentiteiten aan 
en creëren we 1 aanspreekpunt voor de kandidaat-huurders of -kopers. Dat moet de efficiëntie en slagkracht 
van de woonactoren verhogen zodat uiteindelijk ook de woningbouw verder kan stijgen” stelt Matthias 
Diependaele (foto).

In de kijker: organisatieverantwoordelijke RITA NOBEN
Veel mensen zullen Rita Noben nog kennen van de sportspeciaalzaak Team Sport die ze 
samen met haar man Erik  runde. Maar wist je ook dat Rita organisatie-
verantwoordelijke is van N-VA Zutendaal? In die rol zorgt ze voor een verjaardags-
attentie voor alle leden van onze afdeling. “Het is � jn om de mensen thuis te tre� en en 
hun verhalen van alledag te horen”, trapt Rita het gesprek af.

Rita, het drukke leven van een zelfstandige ligt nu al even 
achter je. Wat beheerst er nu voornamelijk je leven?
“We hebben twee kleinkinderen die we met open armen 
ontvangen. Ze worden snel groot en zijn niet op hun 
mondje gevallen. Hun humor en onbevangen wereldblik 
maakt het bijzonder fijn om voor hen te zorgen. Daarnaast 
nemen we ook de mantelzorg op voor enkele familiele-
den. Als je om je heen kijkt, zie je dat de gezondheid op 
veel families een impact heeft. Daar besteden we ook veel 
aandacht aan.”

Hoe kijk je naar wat er vandaag in onze gemeente beweegt 
op vlak van ondernemerschap en handelskernversterking?
“Ik ben zeer positief over wat er vandaag in Zutendaal 
gebeurt voor de centrumversterking. Er heerst een goede 
dynamiek in Zutendaal en Wiemesmeer. Er komen heel 
mooie horeca- en handelszaken bij. Wat er door de huidi-
ge bestuursploeg in gang gezet wordt, is eigenlijk hetgeen 
waar wij meer dan 10 jaar geleden op aandrongen vanuit 
de Zutendaalse Middenstandsvereniging (ZMV). Het 
gemeentebestuur ten tijde van voor de ZVP deed echter 
niks met de voorstellen van de ZMV. Het is pas sinds de 
ZVP dat er een visie is op handelskernversterking in 
onze gemeente.” 

Je volgt de actualiteit op 
de voet. Zeker Energie en 
Omgeving zijn beleids-
thema’s die je nauw aan het 
hart liggen. Hoe vind je dat 
minister Demir omgaat met de moeilijke dossiers?
“Ik vind dat Zuhal op een moedige en onderbouwde 
manier de dossiers aanpakt die in het verleden niet aan-
gepakt werden. Zij probeert in het algemeen belang een 
langetermijnvisie voor ons allemaal te ontwikkelen. De 
akkoorden die ze al kan voorleggen, spreken voor zich. 
In tussentijd zouden we allemaal onze eigen rol moeten 
opnemen voor een duurzaam leefmilieu in Vlaanderen. 
Denk aan ontharden en aanplanten van groen, maar ook 
aan opvangen en hergebruiken van regenwater. En de 
beste manier voor een structureel lager energieverbruik 
is renovatie. Om dat betaalbaar te houden, zijn premies 
belangrijk.”

Wat is voor jou ter afsluiting een aandachtspunt voor 
de politiek?
“Om ervoor te zorgen dat jonge mensen zich engageren in 
de politiek, moet de politieke stiel constructief blijven.”

www.n-va.be/zutendaal
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Frieda Gijbels
Kamerlid

Steven Vandeput
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


